

水 疗 中 心
THE SPA



映星汇水疗中心

探索水疗和健康 — 度假生活和前往专属目的地的逍遥游已成为标志性生活不可或缺的一部分。水疗和健康中心设计源自超级游艇的水和流线型两大主要元素，从而打造一个极简风格的都市休闲场所。

我们资深专业的理疗师将热情细心为您提供各式奢华养生按摩、身体护理及美颜亮肌服务，配以热带雨林、蒸汽浴室、活力池、以及独特的喜马拉雅盐墙红外线室，由心焕发活力，尽享恢复身心灵平衡和谐完美状态的水疗之旅。

The Spa at Epic Tower

Discover Spa & Wellness – Resort life and escapes to exclusive destinations are an integral part of the iconic life. The Spa and Wellness derive from the elements of the water and curvature of superyacht design to create a minimalistic urban retreat.

Pampering yourself by our passionate and skillful therapists in our wellness massage, treatments, and beauty while experiencing the exclusive thermal Spa Facilities consist of experience showers, steam room, Vitality Pool, Infrared Room with Himalayan Salt Wall.



脉轮能量静修

	时长 (分钟)	价格 (澳门币)
净化、平和并调整, 体验脉轮平衡之时, 感受身心灵的能量蜕变。针对个人专属能量需求, 结合传统手法、舒缓芳香和治疗按摩, 全方位沉浸放松和深度疗愈。	60	2,280++

所有价格以澳门币计算, 并须加收10%服务费及5%政府税。价格或有更改, 恕不另行通知。

CHAKRA HARMONY RETREAT

	Duration (Min)	Price (MOP)
Experience a transformative journey that realigns mind, body, and spirit with Chakra Harmony Retreat. This holistic treatment cleanses, balances, and rejuvenates your chakras, promoting overall well-being and inner peace. Each session is tailored to address your unique energy needs utilizing a combination of ancient techniques, soothing aromas, and therapeutic touch.	60	MOP2,280++

Prices are in MOP and subject to 10% service charge and a 5% government tax. Prices are subject to change without prior notice.



和谐颂钵音疗

	时长 (分钟)	价格 (澳门币)
利用颂钵声波能量振动, 与身体自然产生和谐共振, 从而促进能量流动, 助眠释压, 深度放松, 净化身心灵。	60	2,280++

所有价格以澳门币计算, 并须加收10%服务费及5%政府税。价格或有更改, 恕不另行通知。

HARMONIC RESONANCE: SINGING BOWL SOUND HEALING THERAPY

	Duration (Min)	Price (MOP)
Experience the restorative power of sound and vibration with Harmonic Resonance therapy. This unique treatment harnesses the ancient practice of singing bowl sound healing to promote deep relaxation, balance energy, and enhance overall well-being.	60	MOP2,280++

Prices are in MOP and subject to 10% service charge and a 5% government tax. Prices are subject to change without prior notice.



宁静酣睡

沉浸专为深层放松和恢复睡眠而设的独特体验。将颂钵音疗共振与引导式冥想相结合,为您的身心创建一个和谐舒适的休憩环境。

时长
(分钟)

90

价格
(澳门币)

2,680++

SERENITY SOUND SLEEP

Immerse yourself in a unique experience of deep relaxation and restorative sleep. Serenity Sound Sleep treatment combines the soothing vibrations of singing bowls with guided meditation to create a harmonious and restful environment for both mind and body.

Duration
(Min)

90

Price
(MOP)

MOP2,680++

所有价格以澳门币计算, 并须加收10%服务费及5%政府税。价格或有更改, 恕不另行通知。

Prices are in MOP and subject to 10% service charge and a 5% government tax. Prices are subject to change without prior notice.

服务条款及注意事项

预约疗程

我们建议阁下提前预订护理疗程，以确保能享用首选的时间及服务。预订水疗服务，请致电+853 8865 1152或电邮至epicspa@sc-macau.com酒店住客可直接按房内电话之「水疗」键。

取消政策

如您需更改或取消预约，请您根据预约时间提前最少4小时通知我们。如未能及时通知我们，则可能需要缴付50%的疗程费用以取消预约，或者缴付100%疗程费用以未按预约到场费用。预订时须提供有效的信用卡信息。

着装要求

为了确保您享有愉快的护理体验，您可穿着舒适衣物，我们亦提供一次性内裤供您护理时使用。

礼券

备有水疗礼券以供选购，礼券于**澳门新濠影汇酒店映星汇水疗**有售。

水疗中心礼仪

水疗中心乃让人放松及静享之地，敬请尊重其他宾客的隐私，请勿于中心内使用手提电话及相机。

抵步须知

如阁下希望使用中心内的其他设施，请于预约时间的45分钟前抵达及登记；如无需使用，请于15分钟前抵达，让我们可了解您对护理疗程的期望。若阁下未能于预约时间莅临，恕我们不会延长护理疗程时间。

年龄要求

年满16岁或以上人士方可进入水疗中心。

健康状况

如阁下有任何健康问题、过敏或其他伤员状况等，请于预约时告知我们。若您正服用或接受任何药物、其他治疗或曾接受手术，请于使用我们的设施前咨询您的医生。我们并不建议孕妇使用热力的水疗设施。

孕妇

我们为准妈妈提供特别的护理服务，请容我们的接待员为您介绍最合适的护理。

清洁

为保持我们对清洁、安全及卫生标准，我们的所有仪器在每次疗程及使用后均会进行消毒杀菌。

遗失及赔偿

请确保阁下将所有随身的贵重财物存放于储物柜或护理房内的保险箱中，如有任何财物遗失或损坏，本中心概不负责。为保护阁下的衣物，我们建议阁下于中心内使用我们的浴袍。

意外及损伤

澳门新濠影汇酒店映星汇水疗对会员及宾客之任何意外及受伤概不负上任何法律责任。

使用设施的限制

映星汇水疗范围内严禁吸烟及饮酒。

水疗精品店

所有在护理中使用的产品均可于店内选购，让您在家也可尽情享受。

退款政策

未开封的零售产品可于购买后10天内更换，请出示有效的收据正本。恕不能兑换现金或退款至信用卡账户。

TERMS & CONDITONS

RESERVATIONS

We highly recommend you to book treatments in advance to ensure that your preferred time and service is available. For spa reservation, please call **+853 8865 1152** or email us at **epicspa@sc-macau.com**. Hotel guests can simply use the “Spa” button on your in-room telephone.

CANCELLATION POLICY

Please allow 4-hour notice of cancellation to avoid 50% charge. Cancellation less than 4 hours or no show will incur a 100% charge. The information of valid credit card is required at the time of booking.

DRESS CODE

Our guests are invited to dress down to their comfort of level during treatments, disposable undergarments are available upon request.

GIFT CERTIFICATES

An ideal gift for spa enthusiasts, gift certificates are available at **The Spa at Epic Tower of Studio City Macau**.

SPA ETIQUETTE

Our spa environment is one of tranquility and relaxation. Please respect all spa guests’ rights of privacy and serenity. Mobile phones and cameras are not permitted to use inside the spa.

SPA ARRIVAL

We recommend that you check in at the spa reception at least 45 minutes prior to your spa scheduled appointment if you wish to use the heat and water experiences, if you do not wish to use them, please check in 15 minutes prior to your appointment. This allows us to have a brief consultation about your treatment expectations. Please understand that late arrival will not receive an extension from scheduled treatment time.

AGE REQUIREMENT

The minimum age required to access the Spa is 16 years.

HEALTH CONDITIONS

Please advise us of any health conditions, allergies, or injuries which could affect your service while making your spa reservation. Please consult your doctor before using the heat and water facilities if you are under medical supervision, medication, therapy and post-operation. Use of the heat and water is not recommended for pregnant ladies.

PREGNANCY

We have specially designed treatments for mothers to be. Please allow the spa receptionist to guide you in selecting suitable treatments during this special time.

CLEANLINESS

To keep our commitment to cleanliness, safety and hygiene, our equipment is sterilised and sanitised after each service and treatment.

LOSS OR DAMAGE

We regret that we cannot be responsible for any loss or damage of personal belongings. Please ensure all valuables are kept and locked in your locker or safe deposit box in the treatment room during your visit. For the protection of your clothing, we kindly ask you wear the provided spa robe.

ACCIDENTS OR INJURIES

The Spa at Epic Tower of Studio City Macau shall not be liable for any member or guest suffering from any accident or injury.

RESTRICTIONS ON THE USE OF FACILITIES

The use of alcohol and tobacco is strictly prohibited.

SPA RETAIL

To continue your spa regimen at home, all spa products used in the treatments and services are available in our spa retail.

REFUND POLICY

Unopened retail products can be exchanged within ten days after purchasing with the original receipt presented. No cash or credit card refunds will be accepted.